
 

Holmens Kanal 22 

1060 København K 

Telefon 72 28 24 00 

Folketingets Social- og Indenrigsudvalg 

Folketingets Social- og Indenrigsudvalg har d. 6. december 2019 stillet følgende 

spørgsmål nr. 171 (alm. del) til social- og indenrigsministeren, som hermed besvares. 

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Karina Adsbøl (DF). 

Spørgsmål nr. 171: 

”Vil ministeren redegøre for, hvorfor undersøgelsen vedr. adoption trækker i langdrag, 

og vil ministeren oplyse, hvornår hun påtænker at indkalde ordførerne til en gennem-

gang af de udfordringer, der er på adoptionsområdet? Der henvises til nyheden ”DIA 

har besluttet at standse for nye ansøgere til adoption bragt på DIAs hjemmeside 

(www.d-i-a.dk) den 5. december 2019.” 

Svar: 

Som det fremgår af min samtidige besvarelse af SOU alm. del spørgsmål 170, har jeg  

modtaget og sendt Ankestyrelsens undersøgelse til Social- og Indenrigsdvalget og også 

sendt den i høring hos interessenterne på området.   

Undersøgelsen skal danne grundlag for politiske drøftelser om eventuelle nødvendige 

ændringer af strukturen for formidlingen til international adoption. Interessenternes 

bemærkninger vil også indgå i grundlaget for disse drøftelser. 

Det er min forventning at invitere ordførerne til en drøftelse i første del af 2020. 

 

Med venlig hilsen 
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